
Zápis z plenární schůze SRPŠ konané 21. 09. 2021 

 

Místo konání:  tělocvična ZŠ a MŠ Svatobořice-Mistřín 
Přítomni:  Mgr. Zbyněk Mašek, ředitel školy 

Mgr. Jarmila Maradová, zástupkyně ředitele 
pedagogický sbor 
Michaela Kyněrová, předsedkyně SRPŠ 
Jitka Janošťáková, místopředsedkyně SRPŠ 
rodiče žáků ZŠ 

 
Program: 

1. Uvítání – Mgr. Zbyněk Mašek 
2. Volba nové předsedkyně SRPŠ, odsouhlasení stanov a stávající místopředsedkyně -Kyněrová M. 
3. Seznámení s hospodařením SRPŠ za školní rok 2020/2021 - Kyněrová M. 
4. Odsouhlasení příspěvku SRPŠ na školní rok 2021/2022 - Kyněrová M. 
5. Odsouhlasení návrhu rozpočtu a plánovaných výdajů na školní rok 2021/2022 - Kyněrová M. 
6. Informace k tanečnímu kurzu pro žáky 9. Tříd – Kyněrová M. 
7. Informace o plánovaných akcích, představení nových pedagogů – Mgr. Zbyněk Mašek 

 
 
1. Uvítání 

 Přivítání všech přítomných ředitelem školy Mgr. Zbyňkem Maškem v prostorách nově 
zrekonstruované tělocvičny. 

 Představení navržené předsedkyně SRPŠ Michaely Kyněrové. 
 
2. Volba nové předsedkyně SRPŠ, odsouhlasení stanov a stávající místopředsedkyně 

 Přivítání všech přítomných Michaelou Kyněrovou, navrženou výborem na předsedkyni. 

 Vysvětlení důvodu změny předsedkyně. MUDr. Šárce Kasardové skončilo funkční období 5 let dle 
stanov, a jelikož už od letošního roku nemá dítě na základní škole, ukončila členství v SRPŠ.  

 Přednesení návrhu na složení vedení SRPŠ – předsedkyně Michaela Kyněrová, místopředsedkyně 
Jitka Janošťáková. 

 Byla zmíněna funkce pokladník/účetní – v této funkci zůstává paní Renata Gracíková 

 Proběhlo prosté hlasování volby vedení, v němž byly předsedkyně a místopředsedkyně zvoleny. 

 Volba proběhla řádně dle Stanov spolku. 

 Proběhlo odsouhlasení Stanov spolku. 
 
3. Seznámení s hospodařením SRPŠ za školní rok 2020/2021 

 Předsedkyně podala informace o hospodaření za školní rok 2020/21, kdy příjmy i výdaje byly 
ovlivněny Covidem. Neuskutečnily se žádné velké akce, pouze na konci roku byly vynahrazeny 
9. ročníkům neuskutečněné taneční a výlet do Anglie, výletem na Littner. Byly nakoupeny šerpy 
a poslán příspěvek na adopci na dálku. Dále bylo nakoupeno lyžařské vybavení, knížky na konec 
školního roku a odměny pro děti za sběr šípků. Příjmy byly tvořené pouze z členských příspěvků 
a odměny za sběr šípků a kůry. Příjem z plesu, kvůli jeho nekonání, nebyl žádný. 

 Předsedkyně upozornila rodiče, na položky ve vyúčtování a to na „odměny a dary“. Zdůraznila, 
že tyto položky jsou pouze odměnami a dary pro děti, nikoliv poskytnuté 3 osobám, označení 
položek je přeneseno z účetních sestav. 

 
 



4. Odsouhlasení příspěvku SRPŠ na školní rok 2021/2022 

 Byl probrán zůstatek na účtu a s tím spojený návrh na ponechání výše příspěvku SRPŠ na nový 
školní rok ve výši 350,- Kč na žáka (platí se pouze za nejmladší dítě). 

 Proběhlo hlasování, v němž byla výše příspěvku schválena. 
 
5. Odsouhlasení návrhu rozpočtu a plánovaných výdajů na školní rok 2021/2022 

 Byl předložen vyrovnaný návrh rozpočtu, předsedkyně rozebrala jednotlivé předpokládané 
příjmy a výdaje a navrhla jejich schválení. 

 Proběhlo hlasování, návrh rozpočtu byl schválen. 

 Předsedkyně informovala o dostatku finančních prostředků a možnosti navýšit výdaje o akce, 
které pořádá škola pro žáky, jako kompenzaci za neuskutečněné akce v minulém školním roce. 
Jednalo by se o: - příspěvek na dopravu pro 6. ročníky do Prahy na Sluneční krále,  

- příspěvek na dopravu pro 5. ročníky na Školu v přírodě, 
- příspěvek na dopravu pro 4. ročníky na plavecký kurz, 
- příspěvek na dopravu pro 8. ročníky na lyžařský kurz. 

 Byly probrány i další akce školy a výše výdajů na tyto akce. Probraný seznam akcí je k nahlédnutí 
na webových stránkách školy pod SRPŠ. 

 Byl předložen návrh na zvýšení příspěvku na taneční z původních 400,-Kč/žáka na 500,-/žáka. 

 Proběhlo hlasování, jak zvýšené výdaje tak i zvýšení příspěvku na taneční bylo odsouhlaseno.  
 
6. Informace k tanečnímu kurzu pro žáky 9. tříd 

 Zahájení tanečních – 05. 10. 2021 v 17.00 hodin na KD. Taneční povede taneční mistr pan Libor 
Brožík. Závěrečná je naplánována na 08. 01. 2022, hrát bude skupina VELVET. Další informace a 
zájem ze stran žáků proberou třídní důvěrníci na dnešních třídních schůzkách ve třídách. 
Podrobné informace budou s rodiči probrány na první zahajovací hodině tanečních, je nutná 
účast rodičů. 

 Rodiče byli informováni o údaji v žákovské knížce. Budou zde mít uvedeno jméno třídního 
důvěrníka s kontaktem na něj (vše v souladu GDPR). Předsedkyně požádala o spolupráci rodičů 
s třídními důvěrníky.  

 Závěrem poděkovala předsedkyně za hojnou účast, za zvolení vedení SRPŠ a za odsouhlasení 
všech návrhů.  

 
6. Informace o plánovaných akcích, představení nových pedagogů 

 Pan ředitel představil nové pedagogy – Mgr. Tomáše Knotka, Markétu Schilkovou, Mgr. Naděždu 
Vaškovou. 

 Jelikož byly akce z větší části probrány při schvalování výdajů, upřesnil pan ředitel Mgr. Mašek 
termíny lyžařských kurzů. 7. ročník pojede v termínu 20.–25. 02. 2022 a 8. ročník pak v termínu 
13.–18. 03. 2022. Pan ředitel upozornil na druhý z termínů. Žáci budou odjíždět na lyžařský kurz 
v neděli 13. 03. 2022, tento den ještě zasahuje do jarních prázdnin. Lyžařský kurz se bude konat 
jako každoročně na horskou chatu Bílá v Beskydech. 

 Pan ředitel informoval o rozjetí kroužků při škole, požádal rodiče o spolupráci, pokud mají nápad 
na nový kroužek a jeho vedení. 

 Závěrem poděkoval všem rodičům za spolupráci v době uzavření školy kvůli pandemii a vyzdvihl 
úspěch online hodin, o které byl ze strany rodičů větší zájem, než bylo doporučeno školní 
inspekcí.  

 
 

Zapsala: Michaela Kyněrová 


